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Abstract (en)
[origin: CN106987933A] The invention relates to a carding machine with a piecing device. The piecing device is provided with first and second
introduction devices used for fiber belts. Two discharging rollers (11, 12) are arranged downstream of a material flowing direction of the second
introduction device. The fiber belts can be pulled out by utilizing the discharging rollers. The carding machine is characterized in that compressed
air can be conveyed between the first and second introduction devices by means of a compressed air pipeline, air flow with a vortex can be
generated by utilizing overpressure in the second introduction device by utilizing the compressed air such that a negative pressure is produced in
the first introduction device, and the distance between the discharging rollers can be increased along with compressed air conveying between the
introduction devices.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Karde mit einer Anspinnvorrichtung, aufweisend eine erste und eine zweite Einführvorrichtung für ein
Faserband, wobei in Materialflussrichtung der zweiten Einführvorrichtung zwei Abzugswalzen (11, 12) nachgeordnet sind, mit denen das Faserband
abgezogen werden kann. Die Erfindung ist dadurch gekennzeichnet, dass zwischen der ersten und der zweiten Einführvorrichtung mittels einer
Druckluftleitung Druckluft zuführbar ist, mit der in der zweiten Einführvorrichtung eine Luftströmung mit einem Drall durch Überdruck derart
erzeugbar ist, dass in der ersten Einführvorrichtung ein Unterdruck entsteht, wobei gleichzeitig mit der Zuführung der Druckluft zwischen den
Einführvorrichtungen der Abstand der Abzugswalzen zueinander vergrößerbar ist.
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